



Indigenous.Link

Canada's fastest growing Indigenous career portal, Careers.Indigenous.Link is pleased to introduce a new approach to job searching for Indigenous Job Seekers of Canada. Careers.Indigenous.Link brings simplicity, value, and functionality to the world of Canadian online job boards.

Through our partnership with Indigenous.Links Diversity Recruitment Program, we post jobs for Canada's largest corporations and government departments. With our vertical job search engine technology, Indigenous Job Seekers can search thousands of Indigenous-specific jobs in just about every industry, city, province and postal code.

Careers.Indigenous.Link offers the hottest job listings from some of the nation's top employers, and we will continue to add services and enhance functionality ensuring a more effective job search. For example, during a search, job seekers have the ability to roll over any job listing and read a brief description of the position to determine if the job is exactly what they're searching for. This practical feature allows job seekers to only research jobs relevant to their search. By including elements like this, Careers.Indigenous.Link can help reduce the time it takes to find and apply for the best, available jobs.

The team behind Indigenous.Link is dedicated to connecting Indigenous Peoples of Canada with great jobs along with the most time and cost-effective, career-advancing resources. It is our mission to develop and maintain a website where people can go to work!

Contact us to find out more about how to become a Site Sponsor.

Corporate Headquarters:

Toll Free Phone: (866) 225-9067

Toll Free Fax: (877) 825-7564

L9 P23 R4074 HWY 596 - Box 109

Keewatin, ON P0X 1C0

Job Board Posting



Careers.Indigenous.Link

Date Printed: 2024/05/02

Executive Producer / Producteur-trice Executif-ve

Job ID	6E-8C-52-9F-F6-16		
Web Address	https://careers.indigenous.link/viewjob?jobname=6E-8C-52-9F-F6-16		
Company	National Film Board Of Canada / Office National Du Film Du Canada		
Location	Various, Across Canada		
Date Posted	From: 2022-04-28	To: 2022-05-19	
Job	Type: Full-time		Category: Creative Media and
Writers			
Languages	English/anglais		

Description

(La version française suit)

The National Film Board is hiring!

-> Executive Producer (Ontario Studio)

-> Executive Producer (Quebec and Atlantic Studio)

The National Film Board (NFB) is Canada's public producer of documentaries, animation and interactive/immersive stories.

As Canada's leading public storyteller, we work with some of the country's finest filmmakers and storytellers to bring stories about Canadian lives, perspectives and experiences to domestic and global audiences.

NFB production studios encourage a crafted approach to audiovisual creation, providing a space where artists can take creative risks and experiment with new ways of telling stories, and a culture that forefronts voices, stories and perspectives that are typically underrepresented on Canadian screens. We are committed to advancing and strengthening diverse and Indigenous creators and media in Canada.

In this position, your role will be to:

- Contribute to the process of reflecting on and developing programming priorities and strategies for the studio and for the Creation and Innovation Division as a whole;
- Creatively conceptualize and develop strategies for the Studio's programming and documentary production, based on the vision of the Creation and Innovation Division and in alignment with the NFB's Strategic Plan
- Manage the studio's human resources in accord with the NFB's values and policies and in line with the applicable collective agreements;
- Collaborate closely with your creator community by maintaining ongoing dialogue and showing transparency in project selection and current activities;
- Seek out business opportunities and strive to establish productive partnerships for the NFB, which includes finding external funding sources;

- Keep your team members informed on the key directions, objectives and strategies to be pursued, and act as the Studio's spokesperson with internal and external collaborators.

L'Office national du film recruteâ‰œ!

-> Producteur executif ou productrice executive, Studio de l'Ontario

-> Producteur executif ou productrice executive, Studio du Quebec et de l'Atlantique

L'Office national du film (ONF) est le producteur public canadien de documentaires, de films d'animation et de recits interactifs et immersifs.

Chef de file en la matiere au pays, il travaille avec des cineastes et des conteurs et conteuses de grand talent pour faire connaitre aux auditores d'ici et d'ailleurs la vie, les points de vue et les experiences de la population canadienne.

Les studios de production de l'ONF favorisent une demarche artisanale en matiere de creation audiovisuelle. Ils offrent aux artistes la possibilite de prendre des risques creatifs et d' experimenter de nouvelles facons de raconter leurs recits, tout en encourageant une culture qui met en avant des voix, des histoires et des points de vue generalement sous-representes sur les ecrans du pays. Ils s'engagent a promouvoir et a soutenir les createurs, les creatrices et les oeuvres issus de la diversite et des communautes autochtones du Canada.

Dans ce poste, vous aurez le mandat suivant :

- contribuer a la conception et au developpement de mesures strategiques et de priorites en matiere de programmation pour le studio et pour la division Creation et innovation dans son ensembleâ‰œ;
- de maniere creative, concevoir, developper et proposer a la direction la strategie de programmation et de production documentaire pour le studio, issue de la vision de Creation et innovation et en lien avec le plan strategique de l'ONFâ‰œ;
- gerer les ressources humaines de votre studio conformement aux valeurs et aux politiques de l'ONFâ‰œ;
- collaborer etroitement avec votre communaute de createurs et creatrices en assurant un dialogue constant et en faisant preuve de transparence sur la selection des projets et les activites en coursâ‰œ;
- chercher des occasions d'affaires et etablir des partenariats fructueux pour l'ONF, y compris en trouvant des sources de financement externeâ‰œ;
- communiquer aux membres de votre equipe les orientations, les objectifs et les strategies devant etre mis de l'avant, et agir a titre de porte-parole du studio apres des collaborateurs et collaboratrices internes et externes.

Experience

- You hold a university degree in arts, media or equivalent training, combined with a minimum of 11 years of relevant experience in documentary film production, including 7 years as a producer, and your portfolio attests to your achievements and successes.

- Vous possedez un diplome d'etudes universitaires en arts, en medias ou une formation equivalente, ainsi qu'un minimum de 11 ans d'experience pertinente dans le milieu de la production documentaire, dont 7 années au moins en tant que producteur ou productrice, et votre portfolio temoigne de vos realisations et de vos succes.

Essential Skills

- You have a solid understanding of the artistic, technical and administrative aspects of all stages of documentary production-project analysis, development and writing of project proposals, pre-production, shooting and post-production-and you have experience negotiating contracts and rights.
- You have natural ability to demonstrate leadership, you are comfortable developing strong interpersonal relationships and communicating effectively.
- You have excellent cross-cultural skills and the ability to foster strong relationships with diverse partners, communities and creators.
- You know the industry issues and stories in the geographical region and have demonstrable skills in connecting with a broad range of communities and creators.

- Vous maîtrisez bien les aspects artistiques, techniques et administratifs de toutes les étapes de la production documentaire - analyse du projet, développement et écriture de la proposition cinématographique, préproduction, tournage et postproduction - et vous avez de l'expérience en négociation de contrats et de droits.
- Vous possédez une aptitude marquée à faire montre de leadership, vous avez une aisance à développer de solides relations interpersonnelles et à communiquer efficacement.
- Vous avez d'excellentes compétences en matière de relations interculturelles et la capacité d'établir des liens solides avec des partenaires, des communautés et des artistes issus d'horizons divers.
- Vous connaissez les enjeux de l'industrie et les histoires de la région géographique, et avez des aptitudes manifestes à nouer des relations avec un large éventail de communautés et de créateurs et créatrices.

How to Apply

For more information, please visit <https://jobs.nfb.ca/jobs> or contact cv@nfb-onf.gc.ca.

Note that the application deadline is May 18, 2022.

Pour de plus amples renseignements, veuillez consulter le site <https://emplois.onf.ca/emplois> ou écrire à l'adresse cv@nfb-onf.gc.ca.

Veuillez noter que la date limite de candidature est le 18 mai 2022.